
KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ

Szervezetfejlesztésért felelős referens
2024. szeptember 24. - 2024. szeptember 26.

Eseménynaptár

Tevékenység Dátum Személyek

Személyes konzultáció 2024. szeptember 26. Papp Zsombor, Novák Zsófia

Személyes konzultáció 2024. szeptember 26. Bosnyák Dávid, Novák Zsófia

Választási Bizottság ülés 2024. szeptember 30.
Glück Krisztina Választási Bi-
zottság elnök, Mig András, Fritz
Petra, Füzi Réka

Megbeszélés az Eötvös József
Collegium képviselőivel 2024. október 14. Cziráki Kamilla

Megbeszélés a Bolyai Szakkollé-
gium képviselőivel 2024. október 15. Vass Bálint

Választmányi ülés 2024. október 15. Választmányi tagok

EHÖK Küldöttgyűlés 2024. október 16. Küldöttgyűlésbe delegált képvi-
selők és póttagok

HÖOK elnökjelölt bemutatko-
zása 2024. október 18. EHÖK elnökség, Eszterhai Mar-

cell elnökjelölt

TTK HÖK Alkotótábor 2024. október 25-17. Gombás András, Novák Zsófia,
résztvevő hallgatók

Kari Tanács 2024. november 6. Kari Tanács Delegáltak

ELTE ÖsszHÖK csapatépítő 2024. november 8.
Glück Krisztina EHÖK szerve-
zetfejlesztésért felelős referens,
ELTE karok tisztségviselői

Szervezetfejlesztés megbeszélés 2024. november 20. Glück Krisztina EHÖK, Layton
Sandra PPK, Kővágó Dóra BTK

Választmányi ülés 2024. november 21. Választmányi tagok

Belső működés
A legutóbbi küldöttgyűlés óta eltelt időben több tisztségviselővel is sikerült személyesen konzultálnom
Novák Zsófia elnökhelyetteshez csatlakozva. A beszélgetések során több szakmai kérdésről, EHÖK-
kel kapcsolatos ügyekről, más tisztségviselőkkel való egüttműködésről egyeztettünk. A beszélgetéseket,
melyek megvalósultak eredményesnek tartom, mivel fény derült olyan konfliktusokra és és elakadásokra,
melyeket közösen tudtunk orvosolni.
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A bizottsági rendszer kialakításán dolgoztam a legtöbbet az utóbbi hetekben, ennek alapját az
Alkotótáborban végzett munka képezi, melyet később tárgyalok részletekbe menően. A bizottságok
működéséhez szükséges határozati javaslatokat és az ügyrendek sablonját előkészítettem, az ügyren-
dek első változatai kivétel nélkül időben megérkeztek hozzám, ezért ezúton is szeretném megköszönni
az érintett tisztségviselők munkáját. Az ügyrendeket megosztottam az Ellenőrző Bizottsággal, akik
gyorsan visszaküldték a javítást, az ő munkájuk is elengedhetetlennek bizonyult ebben a folyamatban.

Külső kapcsolatok
A legutóbbi Küldöttgyűlés óta eltelt időben sokat foglalkoztam az EHÖK-kel és a Szakkollégiumokkal
való jó kapcsolat kiépítésével. Az Alkotótábor szervezésével kapcsolatban kikértem Glück Krisztina
EHÖK szervezetfejlesztésért felelős alelnök véleményét is, aki rendkívül támogatóan állt az ötlethez.
Ezen kívül részt vettem a Glück Krisztina által szervezett EHÖK csapatéítőn, ahol kellemes hangulatba
tudtam szorosabbra fűzni a viszonyt elsősorban az EHÖK kabinet néhány tagjával. Megvalósult az
első informális Szervezetfejlesztési bizottsági ülés szintén Glück Krisztina jóvoltából, amelyen aktívan
résztvettem. Ezen a beszélgetésen szó volt az utánpótlásképzés kérdésköréről, több problémát sikerült
lokalizálnunk ezzel kapcsolatban, amely több kart is érint. A belső képzéseken szintén nagy volt a
hangsúly, itt abban állapodtunk meg, hogy az EHÖK a részönkormányzatok igényeire támaszkodna
a további képzések megszervezésében, és külső szakértőket is meghívna előadóként lehetőség szerint
ezekre az alkalmakra. Az EHÖK vezetőképzőt szeretnénk a téli időszakban is megtartani Budapesten,
minimális költségből, hogy a téli időszakban megválasztott tisztségviselőknek is lehetősége legyen fej-
lődni ezen alkalmakkal. A következő vezetőképző alkalmakon nem bizottságok, hanem igény szerinti
témákban lennének a szekciók, az én felvetésemre tervezünk egy gazdasági ügyeket áttekintő plenáris
szekciót is megvalósítani a legközelebbi alkalommal.

Az eseménynaptárban feltüntetett szakkollégiumok képviselőivel Gombás András elnök és Novák
Zsófia elnökhelyettes társaságában egyeztettem, több együttműködési pontot is sikerült kiemelnünk.
Az egyeztetésekről készült jegyzetet átadtam Géczy Patrik Gábor tudományos referensnek, és össze-
kötöttem a szakkollégiumok választmányi elnökeivel.

Alkotótábor
Az Alkotótábor három napban valósult meg, októberi munkám nagy részét ennek szervezése tette ki.
A program kidolgozását, a tisztségviselők és a képviselők felé való kommunikációt én végeztem, a szál-
lással kapcsolatos ügyeket Nováki Lóránt gazdasági referens és Gombás András elnök intézte, akiknek
ezúton is köszönöm az erőfeszítéseit. A program első estéjén az Önkormányzattal kapcsolatos pozitív
és negatív benyomásokat, tapasztalatokat gyűjtöttük össze az ismerkedő kör után, itt lehetőség volt
az adott kérdésekben diskurzust folytatni és érveket ütköztetni. Szombaton valósult meg a program
érdemi része, ahol délelőtt Gombás András tartott interaktív előadást a tavalyi Alapszabályozó Mun-
kacsoportban bemutatott bizottsági rendszer koncepcióról, itt megtudtuk, hogyan működne elvben
ez a rendszer, milyen példák vannak erre máshol, és nyitott kérdéseket is megvitattunk. A délelőtt
folyamán én tartottam gyakorlatokat, előbb egy gondolatébresztő érveléstechnika gyakorlatban vett
részt a csapat, majd megalkottuk közösen a szervezet értékrendi piramisát. A gyakorlat folyamán
több érdekes kérdést is sikerült megvitatni. A délután folyamán szekciókra bomlottunk, többé-kevésbé
a leendő bizottságoknak megfelelően. A szekciókat a szekcióvezetőnek kijelölt tisztségviselők állították
össze, akik kivétel nélkül csodálatos munkát végeztek, köszönöm a nagyszerű munkátokat! A szekciók
után minden csapat bemutatta, mire jutott, és mit szeretne megvalósítani ebből a ciklus hátralévő
részében. Több, mint 8 órányi munka után közös főzéssel zártuk a napot. Az utolsó napon, vasárnap
a szállást délelőtt el kellett hagynunk, így már csak egy zárókörre maradt idő, mely során minden-
kinek lehetősége volt visszajelzést adni, hogy élte meg a hétvégét. Az infrastruktúrával kapcsolatos
kérdések bonyolításában helyben és előzetesen Novák Zsófia munkáját szeretném külön megköszönni.
Az Alkotótáborral kapcsolatos kérdéseket és meglátásokat a Küldöttgyűlésen szívesen fogadom.

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra ér-
kező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem.
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Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal!

Budapest, 2024. november 23.

Saly Eszter
Szervezetfejlesztésért felelős referens
ELTE TTK HÖK
szervezetfejlesztes@ttkhok.elte.hu
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